
 

Bestyrelsesmøde  
Grundejerforeningen   Fuglevang  

 
Dato   03.12.2019  
På   mødet   deltog:   STS,   BP,   CA,   RE,   HK  
 
1.   Godkendelse   af   referat.  

 
Referat   af   29.10.2019   er   godkendt.  
 
2.   Seneste   nyt   og   adhoc   opgaver  
 
Under   de   enkelte   opgaver.  
 
3.   Økonomi.  
 
De   2   grundejere   som   fik   inkassovarsel   er   nu   også   blevet   rykket   i   fogedretten   i   Roskilde   med  
yderligere   omkostninger   for   de   enkelte   grundejere.   Sagerne   køres   af   foreningens   advokat,  
Jens   Klokhøj.   Der   forventes   afslutning   primo   2020.  
 
Regnskabet   gøres   klar   til   aflevering   pr.   31.12.2019   således   foreningens   bogholder   kan  
afleverer   færdigt   regnskab   til   formanden   til   godkendelse.  
 
4.   Antennen.  
 
Prisforhøjelser   fra   Stofa   er   udmeldt   til   de   enkelte   grundejere   der   modtagere   signal   fra   Stofa.  
 
5.   Grønne   områder.  
 
Gartneren   har   forelagt   ny   kontrakt   for   2020   til   samme   pris   som   tidligere.   Endeligt   tilbud   for  
de   sidste   2   vejender   Stærevænget   og   Rørsangervænget   som   vi   sætter   igang   i   det   nye   år   for  
endelig   afslutning   af   vejendeprojektet.  
 
6.   Fester/arrangementer.  
 
Vedr   fastelavn   2020   så   har   bylauget   forespurgt   om   hjælp   til   afholdelse   i   form   af   frivillige.   Vi  
vil   lægge   forespørgslen   ud   på   div   platforme   således   folk   kan   melde   sig   på.  
 
7.   Vedtægter.  
 
Intet   nyt.  
 
 



8.   Generalforsamling  
 
Intet   nyt.  
 
9.   Meddelelser   til   grundejerne  
 
Intet   nyt.  
 
10.   Fastlæggelse   af   næste   møder  
 
4.   februar   2020   BP  
 
11.   Eventuelt  
 
Intet   nyt.  
 
Kirke   Såby,   den   03.12.2019  
 
Remy   Engqvist  
Sekretær  
 


